
Referat fra klub og foreningsmøde  

Ellehuset - 25.02.19 

 

Kort nyt fra klubberne  

 

Ellemarkens Havekasser: 

Nedlagt afdeling A på parkvej, da det var svært at holde/var faldefærdigt. Valgte derfor at nedlægge den. 

Satser på at holde resten af afdelingerne kørerne. Der kommer snart nye opslag op om muligheden for at 

nye kan få en kasse. Bøgild har bestilt nye havekasser hos Produktionsskole, men der er ventetid. Der er 

ledige kasser i Tanjas afdeling.  

Søndagscafe (Merete) 

Ca. 60 spisende per gang – Cafeen kører som den plejer, ikke noget nyt at bemærke. Har kørt i ca. 20 år. 

Ellebi  

Så småt startet Ellebi op for sæsonen. Jannie delte glas med honning ud til alle på mødet.  

 

Elleboks 

13 børn pr gang. Özcan køre det for det meste selv. Tir + tor halv 17.30 – 18.30 fra 8- 15 år 

Ellebyt (Solveig)  

Går ok, men der er en del som ikke rydder op efter sig selv. Nogen tager for meget i forhold til hvad de selv 

skal bruge. Kunne godt bruge nogle flere frivillige, så man kan være to på af gangen, lige nu er der kun en 

per gang. Også seddel på facebook.  

 

Åben Cafe (Jytte) 

Fast 15 som bruger cafeen og op til 25 brugere nogle søndage. Snart afholdes påskefrokost.  

IT-cafe (Knud/Teddy)  

Cafeen kører fast men der kommer kun to faste beboere. Ville være godt hvis der kom lidt flere. De 

ansvarlige vil slå et opslag op om at man i cafeen kan få hjælp til slægtsforskning. Pia Gommesen hjælper 

med print.  

Medi Yoga (Pia Gommesen) 

Hensyntagende yoga for alle mandag kl. 11 i salen. Er startet godt op med 14 deltager, 8-10 hver gang.  Hvis 

det bliver ønsket af mange kan der også laves et aftenhold.  

Petanque klub -Jens  

30 medlemmer. Afholdte første store stævne sidste år. Håber på at gentage i år. Hård konkurrence med de 

7 andre klubber i Køge. Klubben var i Jylland og spille landsmesterskaber, fik tilskud fra afdelingen. Gik godt 

blev nr. 3 og nr. 5. 

 

Telefonstjernen (Solvejg) 

Ringer hver morgen til 17 personer, men har plads til at få flere, hvis nogen har behov. Der er 8 som ringer 

men man vil gerne have nye frivillige ind.  

Teaterklubben(Solvejg) 

Bliver nedlagt, pga. manglende medlemmer.  



Familieklubben (Solvejg) 

Ny klub for familier i Ellemarken er startet op – afvikles hver 14 dag. Pt. 7 familier er tilmeldt + 5 frivillige. 

Konceptet er fællesspisning og leg. Løber over 12 gange.  

Legestuen (Maja) 

Hver anden onsdag. Mellem 4-5 faste mødre deltager – af og til nye mødre. Laves i samarbejde med de 

lokale daginstitutioner.  

Morgenmadscafe (Marianna) 

Godt besøgt, omkring 17-20 personer hver gang. Der serveres kaffe og hjemmebag til 10 kr.   

Tirsdag cafe (ikke til stede – Maja orienterer)  

Køre hver tirsdag med hjemmebagt kage fra børn fra Pitten. Der kunne dog komme flere.  

Cykelværksted (Teddy) 

To frivillige. Er ved at blive gamle. Leder efter nogle afløsere, men det skal være nogle der har de rigtig 

kompetencer og er mødestabile. 

Motions Cykelhold (Teddy) 

Går godt. Har ca. 12 medlemmer.  

 

Service kanalen (Teddy) 

Mange fejl på kanalen. Teddy foreslår at den lukkes, da den er uopdateret.  

Seniorklubben (Bøgild) 

94 medlemmer. Arrangerer turer, arrangementer, spisning. Har jubilæum i år. Har onsdagsspisning sidste 

onsdag i hver måned, som starter op fra marts. 

Stavgang (Bøgild) 

44 medlemmer. Har lige hold nytårskur og generalforsamling. Laver ture. Stavgang hver tirsdag 10.30 – 

11.30. Typisk 10 personer hver gang.  

Mænds madklub (Jan) 

11 medlemmer. Er rykket fra skolen over til Ellehuset. Kan ikke længere få lov at bruge skolens køkken. 

Anden onsdag i måneden fra kl. 17 -21. Frivillig kvindelig kok. 12. april skal de på tur til København og 

besøge Det Lille Apotek og Torvehallerne. 

Vil gerne have flere mænd med.  Hans Jørgen er formand.  

 

Diskussion omkring rekruttering af nye medlemmer og frivillige 

Hjemmeside: Den nuværende er ikke let at bruge og ser meget utjekket ud.  

Bedste måde at få nye frivillige og medlemmer er at tage fat i folk og spørger, og evt. komme forbi og hente 

folk med til en aktivitet. 

Facebookside: Ellemarken køb, salg og byt oprettet af Jannie – mange nye beboere bruger denne side.  

Facebookside for Ellemarkens Afdelingsbestyrelse – Teddy påpeger at der er meget brok. Men Jens nævner 

at Janna håndterer de kritiske kommentarer godt.  

 

 



Sommerfestival 

Gruppen, som har arrangeret det de sidste par år har ikke overskud længere.  

 

Ny frivillige arbejdsgruppe bestående af pt Maja, Jan, Tanja (evt. Marianna, Solvejg, Jens) 

finder en dato og plan for sommerfest 2019 og  vil meget gerne have flere frivillige med til at planlægge 

(Hvis interesseret henvend dig til Jan 22181710 eller Maja 21432544) 

 

Nyt kalendersystem (Winnie) 

Winnie har fået printet og lamineret en kalenderoversigt, som bliver hængt op i Trinetten som alle klubber 

og foreninger skal skrive sig på. Den online google kalender lukkes ned.  

Nyt klubhus (Winnie) 

Parkvej 120 er blevet solgt og der skal vælges nogle personer som skal være med til at beslutte nye lokaler: 

Medlemmerne i gruppen består pt af: Teddy, Jannie, Tanja, Jytte, Jan.  

Orientering om ansøgning og aflevering af regnskab – Jannie Gisli sender noget ud.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


